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Rada Miejska w Mszczonowie  

Radni - Sesja   

Protokół nr X/24  

X Sesja w dniu 27 listopada 2024   

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:10 tego samego 

dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.  

Obecni: 1. 

Piotr Chyła  

2. Katarzyna Ciećwierska  

3. Jakub Gawłowski  

4. Marcin Grabarczyk  

5. Barbara Gryglewska  

6. Dorota Kaźmierczak  

7. Łukasz Koperski  

8. Barbara Korpus  

9. Krzysztof Krawczyk  

10. Dariusz Olesiński  

11. Andrzej Osial 12. Andrzej Osiński  

13. Waldemar Suski  

14. Marek Zientek  

15. Grzegorz Żółtowski  

Przewodniczący Rady Łukasz Koperski przywitał podczas sesji zawodniczki ze  

Stowarzyszenia Kultury Fizycznej „Fresh”, które podczas ICU World Cup Seul 2024 zdobyły  

Złote medale w dwóch zespołach Fresh Senior (Mistrzynie dywizji Team Pom) i Fresh Junior 

(Mistrzynie dywizji Junior Team Pom). Również dwa najcenniejsze złote medale odebrała 

trenerka obydwu grup – Aleksandra Krześniak-Markowicz, która przygotowywała je do 

konkursowych występów. Ponadto Przewodniczący Rady Łukasz Koperski poinformował, że 

Pani Aleksandra Krześniak-Markowicz jest wychowanką Stowarzyszenia Kultury Fizycznej 

„Fresh” którego założycielką jest Pani Katarzyna Malinowska. Przewodniczący Rady Łukasz 

Koperski w imieniu obecnych Radnych, Radnych minionych kadencji oraz całej społeczności 

pogratulował zdobytych medali Pucharu Świata w Seulu oraz poinformował, że dziewczęta z 

SKF Fresh zapisały piękną, sportową historię w dziejach Ziemi Mszczonowskiej. Zasłużony 

triumf, na który pracowały z wielką pasją, ogromnym talentem i pod profesjonalnym okiem 

swojej trenerki, wywołał łzy wzruszenia nie tylko u nich. Cała społeczność Ziemi  

Mszczonowskiej może być dumna z ich występów i tego, jak rozsławiają naszą „małą  

Ojczyznę” w Polsce i na całym świecie. Na zakończenie swojego wystąpienia  
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Przewodniczący Rady Łukasz Koperski złożył gratulacje dla Mistrzyń, ich Trenerki oraz 

całego Stowarzyszenia.   

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że wie, ile trzeba wysiłku, ciężkiej pracy i ile 

trzeba wylać potu, aby osiągnąć tak ogromny sukces jak zdobycie złotego medalu. Poprosił 

cheerleaderki, aby nie zaprzepaściły tego co udało im się już osiągnąć, bo są młode i mają 

wielką szansę, aby się dalej rozwijać. Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek zadeklarował, 

że Mszczonowski samorząd zrobi wszystko, aby miały szanse się dalej rozwijać i zdobywać 

kolejne medale, a także zwiększać ilość zawodniczek której mają w tej dziedzinie talent. 

Wyraził nadzieję, iż dyscyplina Tańca sportowego Cheerleading będzie dyscypliną  

Mistrzostw Świata i Olimpijską. Dla Mszczonowa nie byłoby większego sukcesu jakby SKF  

Fresh na kolejnej Olimpiadzie zdobyły choćby brązowy medal. Burmistrz Józef Grzegorz 

Kurek podziękował wszystkim za wysiłek i za wytrwanie w ciężkiej podroży. Cheerleaderki 

zostały poinformowane, że w styczniu 2025 odbędzie się kolejna uroczysta Gala Mistrzów. 

Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że zaskoczony jest informacją, że 

część zawodniczek w SKF Fresh jest spoza gminy Mszczonów, ale jest to bardzo dobry 

przykład dla innych gmin, iż można mimo to stworzyć bardzo dobry team. Bardzo dużą rolę 

w tym całym sukcesie odgrywa trenerka Pani Aleksandra Krześniak-Markowicz, która 

poprowadziła drużynę w ten sukces. Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Józef 

Grzegorz Kurek podziękował Pani Aleksandra Krześniak-Markowicz za ciężką pracę 

włożoną w zespół, Pani Ewie Banasiewicz Prezesowi SKF Fresh, całemu Zarządowi oraz 

rodzicom za włożony wysiłek w zdobyty sukces.   

Przewodniczący Rady Łukasz Koperski, Burmistrz Józef Grzegorz Kurek wraz z 

Wiceprzewodniczącymi Rady Markiem Zientkiem i Waldemarem Suskim wręczyli 

„Mszczonowskim Złotkom”, Pani Ewie Banasiewicz Prezes SKF Fresh i Pani Aleksandrze 

Krześniak-Markowicz pamiątkowe listy gratulacyjne i szarfy.  

Pani Ewa Banasiewicz Prezes SKF Fresh poinformowała jak technicznie wyglądała 

organizacja tak wielkiego projektu oraz przedstawiła relacje z pobytu na Mistrzostwa Świata 

w Seulu oraz. Ponadto Pani Ewa Banasiewicz Prezes SKF Fresh poinformował, że wszyscy są 

dumni z dziewcząt ze zdobytego sukcesu na skale światową. Podziękowała Pani Aleksandrze  

Krześniak-Markowicz Trenerce dziewczyn, Zarządowi SKF Fresh Pani Monice Owczarek  

Wiceprezes Stowarzyszenia Burmistrzowi, Pani Kindze Ośce Sekretarzowi Stowarzyszenia, 

Pani Anecie Marynowskiej Skarbnikowi Stowarzyszenia, które od kilku miesięcy bardzo 

silnie działały, aby projekt został zrealizowany. Podziękowania zostały również skierowane 

do osób, które docelowo wyjechała z zawodniczkami tj. Panu Maciejowi Markowiczowi, Pani 

Klaudii Bodeckiej, Panu Tomaszowi Szczepańskiemu.   Szczególne podziękowania zostały 

skierowane do Burmistrza Józefowi Grzegorzowi Kurkowi, Przewodniczącego Rady Łukasza 

Koperskiego oraz wszystkim tym osobom, które na co dzień wspierają SKF Fresh. Pani 

Aleksandra Krześniak-Markowicz poinformowała, że oba składy Juniorski i Seniorski 

pokazały się z jak najlepszej strony, zaprezentowały swoje umiejętności i pokazały wole 

walki, a przy tym pokonały swoje trudności, ból i zmęczenie. Ponadto Pani Aleksandra 

Krześniak-Markowicz poinformowała, że jest to ogromny sukces dla całego Stowarzyszenia 

Kultury Fizycznej Fresh jak również dla całej gminy Mszczonów i Polski, bo Mszczonów 

repetuje Kadrę Narodową. Pani Aleksandra Krześniak-Markowicz wyraził swoja dumę z 
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zawodniczek oraz poinformowała, że udało im się również zdobyć powołanie tym razem na 

Mistrzostwa Europy do Słowenii. Podziękował Pani Ewie Banasiewicz Prezesowi SKF Fresh 

i całemu Zarządowi, a przede wszystkim Burmistrzowi Józefowi Kurkowi,  

Przewodniczącemu Rady Łukaszowi Koperskiemu i całej Radzie oraz tym wszystkim 

osobom, które przyczyniły się do wyjazdu do Seulu.   

Na zakończenie SKF Fresh zaprezentowało krótki filmik z pobytu w Seulu.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej na X sesji w dniu 27.11.2024 r. stanowi załącznik nr 

1 do protokołu.   

Lista obecności osób zaproszonych na X sesje w dniu 27.11.2024 r. stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Przewodniczący Rady Łukasz Koperski dokonał otwarcia X Sesji Rady Miejskiej w 

Mszczonowie, przywitał wszystkich przybyłych gości oraz stwierdził, że sesja jest 

prawomocna, ponieważ uczestniczy w niej 15 radnych. Ponadto Przewodniczący Rady 

Łukasz Koperski poprosił o zgłaszanie uwag do porządku obrad.   

Pani Aneta Ciechańska Gołyńska Skarbnik Gminy poprosiła o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji punktu dot. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Żyrardowskiemu. Głosowano w sprawie:  

Wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara  

Gryglewska, Dorota Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk,  

Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, 

Grzegorz Żółtowski  

  

Porządek obrad X sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie po wprowadzonych zmianach:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

3. Informacja i debata na temat stanu oświaty w Gminie Mszczonów.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z 

zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Mszczonów.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Mszczonów z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2025.  
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminą Mszczonów a Gminą Radziejowice w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z 

o.o. z siedzibą w Wieliszewie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę 

do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2025.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na 2024 rok.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Żyrardowskiemu  

12. Informacja z działalności Komisji Rewizyjnej.  

13. Informacja z działalności Burmistrza Mszczonowa między sesjami.  

14. Interpelacje i zapytania radnych.  

15. Wolne wnioski.  

16. Zakończenie obrad.  

  

Głosowano w sprawie:  

Porządek obrad X sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie po wprowadzonych zmianach.    

  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara  

Gryglewska, Dorota Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk,  

Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, 

Grzegorz Żółtowski  

  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

  

Przewodniczący Rady Łukasz Koperski stwierdził, że protokół z poprzedniej IX sesji w dniu 

30.10.2024 r. został sporządzony i został przekazany Radnym. Do dnia dzisiejszego nie 

wpłynęły żadne wnioski, zapytania i uwagi do projektu protokołu.  

  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  
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ZA (15)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara 

Gryglewska, Dorota Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk,  

Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, 

Grzegorz Żółtowski  

  

3. Informacja i debata na temat stanu oświaty w Gminie Mszczonów.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Ewa Zielińska Dyrektor Centrum Usług Wspólnych przedstawiła informacje o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Mszczonów za rok szkolny 2023/2024. Informacja 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

  

Radny Grzegorz Żółtowski zapytał czy gmina Mszczonów dofinansowuje żłobki, gdyż nie 

usłyszał takiej informacji.  

  

Pani Ewa Zielińska Dyrektor Centrum Usług Wspólnych poinformowała, że są 3 żłobki na 

terenie Miasta Mszczonowa, które gmina dofinansowuje w wysokości 350 zł na jedno 

dziecko miesięcznie zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej w Mszczonowie. Natomiast 

informacji nie było przedstawionej, ponieważ prowadzenie żłobków nie jest to zadanie 

zadaniem oświatowym, jest to zadanie pomocy społecznej.  

  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że pełna informacja na temat oświaty była 

również przedstawiona na Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przez Dyrektorów 

poszczególnych jednostek oświatowych. Na sesji Pani Ewa Zielińska Dyrektor Centrum 

Usług Wspólnych przedstawiła całej Radzie dane liczbowe i wyniki związane z oświatą. 

Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek podziękował Dyrektorom i Nauczycielom za ciężką 

pracę, ponieważ jest to ogromne wyzwanie, bo sam na co dzień spotyka się z olbrzymimi 

roszczeniami rodziców względem wymagań w Szkołach - choćby zaprzyjaźnione dzieci w 

jednej klasie co jest czasami niemożliwe. Jeżeli Ministerstwo nie podejdzie inaczej do roli 

rodziców, do ich praw wobec Szkoły, nauczycieli i dyrektorów to stworzy się ogromny 

problem z nauczycielami. Młodzi ludzie już teraz coraz mniej wybierają ten zwód, bo jest to 

ciężka praca, coraz więcej jest papierologii co utrudnia prace nauczycielom i dyrektorom 

Szkół. Niewyjaśnioną sprawą jest również obciążanie samorządów dodatkowymi kosztami z 

tytułu funkcjonowania oświaty. Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Józef Grzegorz 

Kurek podziękował za pozyskiwanie środków zewnętrznych na oświatę przez  

Dyrektorów Szkół oraz szczególne podziękowania skierowane zostały do pracowników 

Centrum Usług Wspólnych na czele z Panią Ewą Zielińską Dyrektorem CUW. Pozyskane 

środki pozwalają doposażyć Szkoły w pomoce naukowe. Rok 2025 zapowiada się dobrze 

względem inwestycji, bo Szkoła Podstawowa w Mszczonowie jest na liście do 

dofinansowania termomodernizacji i zostaną tylko dwie Szkoły do przeprowadzenia 

termomodernizacji tj. Szkoła Podstawowa we Wręczy i w Bobrowcach.    

  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Piotr Chyła poinformował, że na 

posiedzeniu w dniu 14 listopada 2024 r. Dyrektorowie Szkół przedstawili informacje na temat  
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Oświaty na terenie Gminy Mszczonów bardzo szczegółowo. Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych odbyła wizytacje w części Szkół na terenie Gminy i w planach jest dokończenie 

wizytacji Szkół. Środki finansowe przekazywane przez gminę są w 100% wykorzystywane.   

Ponadto Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Piotr Chyła podziękował 

Dyrektorom za prace na rzecz dzieci i młodzieży.   

  

Radna Barbara Korpus podziękowała Pani Ewie Zielińskiej Dyrektorowi Centrum Usług  

Wspólnych za szczegółowe przedstawienie informacji na temat Oświaty oraz Dyrektorom 

Szkół za informacje przedstawione w sprawozdaniach. Ponadto Rada Barbara Korpus 

nawiązała do interpelacji dot. ustanowienia nagrody dla najlepszego maturzysty w Szkołach 

ponadpodstawowych z terenu Mszczonowa, którą składała w lipcu. Temat ten wato podjąć 

ponownie tym bardziej, iż Burmistrz Mszczonowa w 2019 roku przyznał już taką nagrodę. 

Można by to było zrobić przy zmianie Uchwały Nr XXXI/234/13 Rady Miejskiej w  

Mszczonowie z dnia 27 lutego 2013 r. w sprawie ustanowienia „Programu Stypendialnego  

Gminy Mszczonów” dla uczniów szczególnie uzdolnionych", gdzie wymienia się tylko i 

wyłącznie uczniów, którzy mają wybitne uzdolnienia w olimpiadach i konkursach.  

Dodatkowo w uchwale tej jest mowa, iż stypendialistami tego programu mogą być uczniowie 

szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych, co obecnie nie ma już 

zastosowania, gdyż tego typu placówki nie istnieją. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

Radna Barbara Korpus poinformowała, że zdaje sobie sprawę, iż organem prowadzącym dla 

dwóch szkół z terenu miasta jest Starostwo Powiatowe, ale ładnym gestem byłoby docenienia 

najlepszych maturzystów w tych szkołach.   

  

Radna Barbara Gryglewska poinformowała, że Liceum Ogólnokształcące podlega pod  

Starostwo Powiatowe i 15 marca 2025 roku Szkoła ta będzie obchodziła 80-lecie powstania 

Szkoły. Dlatego też przedstawiła historie powstania szkoły i wyraziła nadzieję, że z tej okazji 

80-lecia szkoły będzie zorganizowany zjazd absolwentów. Ponadto Radna Barbara  

Gryglewska podziękowała Dyrektorom i Nauczycielom za ich dotychczasową pracę.   

  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że wspierane były dzieci ze Szkół również 

średnich, jeśli Szkoła wystąpiła do Burmistrza Mszczonowa o przyznanie nagrody. Gmina nie 

może podjąć uchwał, gdzie przyznawane będą nagrody dla szkół średnich, bo taką uchwałę 

Wojewoda może uchylić, gdyż nie jest to zadanie gminy. Natomiast zawsze nagrody są 

przydzielane, gdyż jest powoływana komisja i każda jednostka oraz Stowarzyszenie może 

wystąpić o przyznanie nagrody specjalnej. Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek 

poinformował, że jeśli będą maturzyści, którzy uzyskali najlepsze wyniki to nagrody 

otrzymają.    

  

W dyskusji nad tematem stypendiów finansowych uzdolnionych uczniów udział wzięli:  

- Pani Ewa Zielińska Dyrektor Centrum Usług Wspólnych  

- Przewodniczący Rady Łukasz Koperski  

- Pan Michał Szymański Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji  

  

Przewodniczący Rady Łukasz Koperski poinformował, że należałoby pochylić się nad 

uaktualnieniem regulaminów stypendialnych, ponieważ zaszło wiele zmian tak jak zaznaczyła 
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Radna Barbara Korpus choćby nieistniejących placówek. Ponadto Przewodniczący Rady 

Łukasz Koperski podziękował wszystkim dyrektorom i ich pracownikom za prawce na rzecz 

oświaty, dzieci i młodzieży.   

  

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu 

wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Mszczonów.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pan Michał Szymański Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił projekt uchwały w 

sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju 

sportu na terenie Gminy Mszczonów. Ponadto Pan Michał Szymański Dyrektor Ośrodka 

Sportu i Rekreacji poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Mszczonów został 

poddany konsultacjom społecznym w okresie od 15 listopada 2024 r. do 22 listopada 2024 r. i 

nie wpłynęły żadne uwagi.  

  

W dyskusji nad tematem podjęci uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Mszczonów udział 

wzięli:  

- Radny Marcin Grabarczyk  

- Pan Michał Szymański Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji  

- Burmistrz Józef Grzegorz Kurek   

- Pani Dorota Kowalczyk Radca Prawny  

- Radna Barbara Korpus - Radny Jakub Gawłowski  

- Przewodniczący Rady Łukasz Koperski   

  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Piotr Chyła poinformował, że na 

posiedzeniu w dniu 14.11.2024 r. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z 

zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Mszczonów.  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z 

zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Mszczonów. Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu 

wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Mszczonów.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Barbara Gryglewska, Dorota  
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Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński,  

Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek  

PRZECIW (1)  

Marcin Grabarczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Grzegorz Żółtowski  

Uchwała nr X/73/2024  

  

5. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Mszczonów z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2025.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Marta Strzelecka Naczelnik Wydziału Organizacyjnego i obsługi Rady Miejskiej 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Mszczonów z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2025.  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Mszczonów 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2025.  

  

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Mszczonów z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2025.  

  

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Barbara Gryglewska, Dorota 

Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński, 

Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Grzegorz Żółtowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Marcin Grabarczyk  

Uchwała nr X/74/2024  

  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą  

Mszczonów a Gminą Radziejowice w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Małgorzata Krześniak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju Gospodarczego 

przedstawiła projekt chwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
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Gminą Mszczonów a Gminą Radziejowice w zakresie powierzenia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego.  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Mszczonów a Gminą Radziejowice w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego.  

  

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Mszczonów a Gminą Radziejowice w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara Gryglewska, Dorota  

Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński,  

Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Grzegorz Żółtowski 

NIEOBECNI (1)  

Piotr Chyła  

Uchwała nr X/75/2024  

  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego  

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z o.o. z siedzibą w 

Wieliszewie.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Taida Sochańska Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu  

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z o.o. z siedzibą w 

Wieliszewie".  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z o.o. z 

siedzibą w Wieliszewie.  
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Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego  

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum Spółka z o.o. z siedzibą w 

Wieliszewie.  

  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara  

Gryglewska, Dorota Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk,  

Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, 

Grzegorz Żółtowski  

Uchwała nr X/76/2024  

  

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do 

ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2025.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Edyta Fedorowicz Zastępca Skarbnika przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do ustalenia podatku rolnego na rok 

podatkowy 2025.  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej 

podstawę do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2025.  

  

Radny Andrzej Osiński w imieniu rolników podziękował Burmistrzowi Józefowi  

Grzegorzowi Kurkowi za obniżenie stawki podatku rolnego na 2025 rok. Rok dla wszystkich 

rolników jest bardzo ciężki, ponieważ były przymrozki i susza. Ponadto Radny Andrzej 

Osiński poprosił o pozytywne przyjęcie tej uchwały.  

  

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do 

ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2025.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (15)  
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Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara  

Gryglewska, Dorota Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk,  

Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, 

Grzegorz Żółtowski  

Uchwała nr X/77/2024  

  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na 2024 rok.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Aneta Ciechańska-Gołyńska Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

Uchwalę Budżetową Gminy Mszczonów na 2024 rok  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej Uchwalę Budżetową Gminy Mszczonów na 2024 

rok.  

  

Radna Barbara Korpus poprosiła o uściślenie zwiększenia kosztów o kwotę 140 tys. zł w 

puncie dot. działalności Mszczonowskiego Ośrodka Kultury.   

Pani Aneta Ciechańska-Gołyńska Skarbnik Gminy poinformowała, że zwiększenie to zostało 

wprowadzone do Budżetu Gminy na wniosek Mszczonowskiego Ośrodka Kultury w wyniku 

zwiększonych kosztów jakie zostały przeznaczone na Akcje Lato.  

Radny Grzegorz Żółtowski zapytał jaka nieruchomość została zakupiona za kwotę 330 200,00 

zł.  

Pani Aneta Ciechańska-Gołyńska Skarbnik Gminy poinformował, że odpowie na to pytanie e 

po uzyskaniu informacji z wydziału.   

  

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na 2024 rok.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Barbara Gryglewska, Dorota 

Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk, Dariusz Olesiński,  

Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Grzegorz Żółtowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Marcin Grabarczyk  
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Uchwała nr X/78/2024  

  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Aneta Ciechańska-Gołyńska Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów.  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Mszczonów.  

  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek wyjaśnił Radnemu Grzegorzowi Żółtowskiemu, iż zakup 

nieruchomości dot. części współwłasności zabytkowego Młyna, który został zakupiony przez 

Gminę.   

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara  

Gryglewska, Dorota Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk,  

Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, 

Grzegorz Żółtowski  

Uchwała nr X/79/2024  

  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Pani Aneta Ciechańska-Gołyńska Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu.  

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa Dorota Kaźmierczak poinformowała, 

że na posiedzeniu w dniu 20.11.2024 r. Komisja Budżetu, Rozwoju i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Żyrardowskiemu.  

  

Przewodniczący Rady Łukasz Koperski zapytał o termin rozpoczęcia działania 

Zamiejscowego Oddziału Wydziału Komunikacji w Mszczonowie.   
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Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że wszystko zależy od zakończenia remontu 

w pomieszczeniu po Banku przy ul. Sienkiewicza i uruchomieniu całego systemu. Natomiast 

przewidywany termin rozpoczęcia działalność Zamiejscowego Oddziału Wydziału 

Komunikacji to styczeń 2025 r.  

  

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żyrardowskiemu.   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Piotr Chyła, Katarzyna Ciećwierska, Jakub Gawłowski, Marcin Grabarczyk, Barbara  

Gryglewska, Dorota Kaźmierczak, Łukasz Koperski, Barbara Korpus, Krzysztof Krawczyk,  

Dariusz Olesiński, Andrzej Osial, Andrzej Osiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, 

Grzegorz Żółtowski  

Uchwała nr X/80/2024  

  

12. Informacja z działalności Komisji Rewizyjnej.  

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Krawczyk przedstawił protokół z posiedzenia 

Kontrolnego Komisji jakie odbyło się między sesjami tj. w dniu 22 listopada 2024 r.  

  

13. Informacja z działalności Burmistrza Mszczonowa między sesjami.  

  

W dyskusji wzięli udział:  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek przedstawił informację, dot. wydanych zarządzeń między 

sesjami. Wykaz zarządzeń stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Ponadto Burmistrz Józef 

Grzegorz Kurek poinformował, że miał przyjemność uczestniczyć w Gali Rankingu 

Samorządów „Rzeczpospolitej” gdzie Gmina Mszczonów został laureatem tego rankingu 

zajmując 4 miejsce w Polsce i 1 na Mazowszu w kategorii miast i miasteczek w zakresie 

prowadzenia zrównoważonego rozwoju i prowadzenia pełnego finansowania wszystkich 

dziedzin funkcjonowania gminy. Jest to zasługa wszystkich pracowników Urzędu oraz 

jednostek organizacyjnych. Przed wyborami było bardzo dużo hejtu, że gmina nic nie robi a 

Burmistrz Mszczonowa stworzył „zagłębie śmieciowe”. Teraz ranking „Rzeczpospolitej” 

pokazał, że gmina jest najlepsza na Mazowszu a 13 w Polsce. Burmistrz Józef Grzegorz 

Kurek poinformował, że zawsze trzeba być uczciwym i przez okres 6 miesięcy nowej 

kadencji widać, że Radni z Forum Samorządowego nie kłamali i to co było mówione w 

poprzedniej kadencji było prawdą. Wszystkie inwestycje, które były wspomniane są 

realizowane tak jak np. Lidl, nowe mieszkania. Aby inwestycje mogły się realizować należy 

wykonać projekty, przygotować model finansowy i pozyskać środki na realizacje tych 

inwestycji. Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek zwracając się do Radnego Grzegorza 

Żółtowskiego poprosił o powstrzymanie się od komentarzy wśród mieszkańców ul.  
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Maklakiewicza i ulic, które są w remontowane, iż to dzięki niemu te ulice są remontowane. 

Przygotowania do budowy tych ulic zostały poczęte dużo wcześniej i jest to zasługa Radnych, 

którzy wcześniej zasiadali w Radzie Miejskiej. Samorząd mszczonowski niczego nie ukrywa i 

nie okłamuje mieszkańców. Inwestycje są realizowane uczciwie i nowi Radni tak też powinni 

podchodzić do pracy w Radzie. Burmistrz Józef Grzegorz Kurek zawracając się do Radnego 

Jakuba Gawłowskiego poinformował, że jako mecenas odwoływał się od decyzji 

środowiskowych jakie były wydawane, natomiast w gminie Mszczonów nie ma i nie będzie 

„zagłębia śmieciowego”. Burmistrz musi wydać decyzje czy mu się to podoba czy nie jeśli są 

wydane opinie pozytywne i spełnione są wszystkie kryteria przez firmę bądź osobę prywatną. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Józef Grzegorz Kurek zaapelował do 

wszystkich, że jeśli gmina ma się rozwijać to musi być równomierny rozwój gminy, czyli 

muszą być firmy zajmujące się odpadami, firmy poprodukcyjne, usługowe i transportowe. 

Dzięki temu gmina ma stabilne dochody. Wszystkie inwestycje prowadzone są zgodnie z 

przepisami i w porozumieniu z mieszkańcami, aby nie było rządnych wątpliwości.   

  

Radny Grzegorz Żółtowski poinformował, że wszyscy którzy znają się na tym jak funkcjonuje 

budżet wiedzą, jak wygląda każda inwestycja. Nie przypomina sobie, aby jakiekolwiek 

informacje udzielał o których mówił Burmistrz Mszczonowa i jest to pomówienie. Jeżeli są 

takie osoby to może się z nimi skonfrontować.  

  

Radny Jakub Gawłowski poinformował, że Burmistrz Mszczonowa powinien wiedzieć, jak 

wygląda reprezentowanie przez adwokata np. Stowarzyszenia śmieciowego, bo jest na tym 

stanowisku bardzo długo. Stowarzyszenie zwróciło się do niego o pomoc i im tej pomocy 

udzielił. Równie dobrze mógłby zwrócić się do niego Urząd o pomoc i jeśli niemiałby 

konfliktów interesu to też tej pomocy by udzielił. Ponadto Radny Jakub Gawłowski 

poinformował, że Stowarzyszenie żadnych działań nie wykonuje które miałyby służyć 

obstrukcji.  Bardzo dobrze Burmistrz Mszczonowa wiedział komu sprzedaje działali i po co. 

Dlatego poprosił o niewprowadzenie w błąd wszystkich mieszkańców oglądających sesje.   

  

Wiceprzewodniczący Rady Waldemar Suski poinformował, że w przyszłym roku zmieni się 

ustawa o budżecie i każda gmina czy miasto będzie polegało na dochodach podatników, 

którzy zamieszkują dany teren. Wtedy będzie każdy samorząd zabiegał o to, aby firmy 

budowały swoje siedziby na ich terenie i tam funkcjonowały, a co za tym idzie będą płaciły 

podatki do budżetu, bo dotacji innych tak jak do tej pory nie będzie.   

  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że jest świadomy komu sprzedaje działki, bo 

jeśli jest obowiązek ogłoszenia przetargu nieograniczonego i firma zgłasza się, wpłaca 

wadium i wygrywa przetarg to chce realizować swoje przedsięwzięcie. Saria kupiła grunty i 

wybudowała przedsiębiorstwo, do którego nikt nie ma uwag w ich funkcjonowaniu. Problem 

był, bo zbliżały się wybory i trzeba było zrobić dym.   

  

14. Interpelacje i zapytania radnych.  

  

W dyskusji wzięli udział:  
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Przewodniczący Rady Łukasz Koperski poinformował, że podczas sesji tj. 27.11.2024 r. 

wpłynęła 1 interpelacja Radnego Marka Zientka dot. naprawa z budżetu gminy odcinka drogi 

ul. Gościnnej w Osuchowie.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Zientek poinformował, że w lipcu została uszkodzona 

nawierzchnia ul. Gościnnej w Osuchowie, która etapami była wykonana z funduszu 

sołeckiego. Ponadto Wiceprzewodniczący Rady Marek Zientek wyjaśnił okoliczności 

zgłoszenia i bieg sprawy.  

15. Wolne wnioski.  

  

Radna Barbara Korpus w imieniu mieszkańców zapytała o sprawę projektu magazynu energii.  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że nie jest to prosta sprawa, dlatego gmina 

odstąpiła od tego projektu, ponieważ gmina, która nie uzyska efektu musi zwrócić nakłady a 

jest to duża kwota. Szczegółowe informacje ma Pani Renata Wolak Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Gminnej, która przekaże wyjaśnienia.   

Radny Andrzej Osiński poinformował, że osoby składające wniosek poniosły koszty za 

audyty.  

 

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że koszty zostaną oddane tym osobom.  

Wiceprzewodniczący Rady Waldemar Suski poinformował, że z informacji przekazanych w 

mediach przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Rząd wynika, że program ten 

został wstrzymany ze względu na brak środków finansowych.    

Pani Renata Wolak Naczelnik Wydziału Gospodarki Gminnej poinformowała, że gmina 

Mszczonów złożyła wniosek jako dofinansowanie do magazynów energii, gdzie 

zadeklarowano, iż w tym projekcie będzie uczestniczyło 150 osób. Mazowiecka Jednostka 

przyznała gminie wstępne dofinansowanie, ale nie było podpisanej umowy na to 

dofinansowanie. W toku prowadzonych procedur wezwano gminę do uzupełnienia wniosku 

poprzez dosłanie wypisów z rejestrów gruntów wszystkich nieruchomości, które miały 

uczestniczyć w tym projekcie. Ponadto Pani Renata Wolak Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Gminnej poinformowała, że na wysłanie tych wypisów potrzebna była zgoda właścicieli 

gruntów i w związku z tym mieszkańcy zaczęli z tego projektu rezygnować. W tym projekcie 

nie można było również dokonać korekty ilościowej osób, dlatego już na początku nie 

spełnione były obowiązkowe wskaźniki projektu. Wszystkie osoby, które zadeklarowały chęć 

przystąpienia do projektu są sukcesywnie informowane o rezygnacji gminy z tego projektu.  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że projekt ten jest kolejnym przykładem na 

to, iż znowu wszystko obraca się wokół biurokracji. Na samym początku powinna być 

konkretna informacja jakie dokumenty należy złożyć, aby przystąpić do projektu magazynu 

energii.   
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Radny Grzegorz Żółtowski zapytał jakie jest zainteresowanie mieszkaniom z projektu SIM, 

które będą się budowały w Badowo Dańkach.  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że nabór został przeprowadzony do jednego 

bloku natomiast sukcesywnie będą ogłaszane nabory do kolejnych bloków. Były obawy czy 

będą osoby chętne, natomiast po ukazaniu się informacji na stronach oraz przekazywaniu 

informacji przez sołtysów zaczęły wpływać wnioski. Nabór na pierwszy blok został 

zakończony i jest komplet mieszkańców, natomiast Pani Aneta Wacławek z Wydziału 

Rozwoju Gospodarczego musi jeszcze zweryfikować dochody wnioskodawców, bo chyba nie 

do końca uczciwie zostały one podane. Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek 

poinformował, że jeśli ktoś zrezygnuje bądź okaże się, że nie podał uczciwie dochodów to są 

jeszcze chętne osoby na to miejsce.   

Radny Grzegorz Żółtowski zapytał, czy będzie organizowany w tym roku Jarmark 

Bożonarodzeniowy.  

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że ten rok jest trudny finansowo, dlatego też 

w tym roku Jarmark Bożonarodzeniowy się nie odbędzie. Należało dołożyć do budżetu 

Mszczonowskiego Ośrodka Kultury środki finansowe na rozliczenie Akcji Letniej, natomiast 

Jarmark ten głównie sponsorowany był przez firmy. Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek 

poinformował, że Pan Marek Balcer Prezes Geotermii Mazowieckiej przekazał środki, aby 

odbyła się impreza Mikołajkowa. W dniu 6 grudnia br. w parku przy Kościele również odbyła 

się impreza dla dzieci.   

Radny Grzegorz Żółtowski poinformował, że w przyszłym roku prawdopodobnie wejdzie 

ustawa o ochronie ludności i obronie cywilnej. Państwo ma dać środki finansowe na budowę 

miejsc schronienie a gmina będzie musiała w kosztach te miejsca utrzymywać i zapytał, gdzie 

ewentualnie będzie na terenie gminy miejsce schronienia ludności przed atakiem.   

Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że jeśli Rząd da pieniądze na wybudowanie 

takich miejsc, aby mieszkańcy mogli się schronić przed atakiem to jedynym miejscem 

stabilnym, gdzie będzie można wybudować schron jest teren targowiska na Wymysłowie. Na 

terenie miasta nie ma takich terenów, aby można to zrealizować, ponieważ jest gęsta 

zabudowa. Ponadto Burmistrz Józef Grzegorz Kurek poinformował, że na spotkaniu z 

Burmistrzami, Wójtami i Prezydentami Pan Mariusz Frankowski Wojewoda Mazowiecki 

przekazał informacje, iż Rząd ma przygotować gotowe 2-3 projekty, aby gmina mogła wybrać 

jeden projekt. Jeśli Rząd podejmie decyzje o pobudowaniu tych miejsc to gminy dostaną 

część pieniędzy i gminy będą musiały brakujące środki dołożyć z własnego budżetu, a roboty 

betonowe są bardzo drogie. Nie wszystkie gminy będą w stanie takie zadanie zrealizować.  

Radny Dariusz Olesiński zapytał czy znalazła się osoba winna w sprawie wysypania dwóch 

kontenerów śmieci w lesie wiosną br. które zgłosiła mieszkanka Powązk.   

podkom. Adam Ceremuga Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Mszczonowie 

przedstawił zmiany kadrowe komisariatu Policji w Mszczonowie i Komendzie Powiatowej 

Policji w Żyrardowie tj. Komendantem Powiatowym Policji w Żyrardowie jest mł. insp. 
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Marek Jabłoński a jego Zastępca jest kom. Bernard Grzejszczak, p.o. Komendanta 

komisariatu Policji w Mszczonowie jest mł. asp. Sebastian Górski. Ponadto podkom. Adam 

Ceremuga Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Mszczonowie przedstawił nowego 

Dzielnicowego Miasta Mszczonowa sierż. szt. Mateusza Mroczka, który pełni tą funkcje od 1 

września 2024 roku. podkom. Adam Ceremuga Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w 

Mszczonowie poinformował, że władze Mszczonowa pokazały mieszkańcom, iż 

bezpieczeństwo na terenie miasta nie jest im obojętne i założony monitoring już funkcjonuje. 

Jako Komisariat Policji mają podgląd do monitoringu i wykorzystują to w 100%. Również 

dochodzą go słuchy, że kamery mogłyby być zamontowane w innych miejscach i na pewno 

sukcesywnie będą rozbudowywane. Ponadto podkom. Adam Ceremuga Zastępca 

Komendanta Komisariatu Policji w Mszczonowie zaapelował do wszystkich osób 

oglądających sesje, aby przy pasażu na ul. Morelowej nie parkować samochodów, ponieważ 

na Osiedlu Północna jest oznakowanie strefy zamieszkania i można parkować tylko w 

miejscach do tego wyznaczonych. Na zakończenie swojej wypowiedzi podkom. Adam  

Ceremuga Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Mszczonowie poinformował, że 

problem śmieci na terenie miasta i gminy Mszczonów jest dużym problemem i po sesji 

skontaktuje się z Radnym Dariuszem Olesińskim w sprawie przez niego poruszonej.       sierż. 

szt. Mateusza Mroczka Dzielnicowy Miasta Mszczonowa przedstawił swoja osobę oraz podał 

do siebie kontakt telefoniczny i e-mailowy (kom.: 506 905 598, e-mail: 

dzielnicowy.mszczonow1@ra.policja.gov.pl)  

Radny Jakub Gawłowski zapytał w imieniu mieszkanki czy Policja mogłaby w ramach 

Komisariatu Policji w Mszczonowie udzielać informacji o potencjalnie groźnych zdarzeniach, 

które dzieją się w mieście.   

sierż. szt. Mateusza Mroczka Dzielnicowy Miasta Mszczonowa poinformował, że jako 

Dzielnicowy prowadzi spotkania na których przedkłada informacje o występujących 

problemach np. oszustwach. Harmonogram takich spotka nie jest jeszcze przygotowany. 

podkom. Adam Ceremuga Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Mszczonowie 

poinformował, że jeśli chodzi o szczegóły w konkretnej sprawie medialnej to zaprosił do 

kontaktu z Rzecznikiem Prasowym Komendy Powiatowej w Żyrardowie. Ponadto podkom.  

Adam Ceremuga Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Mszczonowie przekazał 

informacje o Krajowej Mapie Zagrożeń.   

Przewodniczący Rady Łukasz Koperski przedstawił pisma, które wpłynęły do 

Przewodniczącego Rady tj.:  

1. pismo od Klubu Radnych „Forum Samorządowe Mszczonów” dot. ustawienia 

olejomatów na terenie Miasta i Gminy Mszczonów – załącznik nr 5 do protokołu,  

2. pismo od Grupy Ale Skład – załącznik nr 6 do protokołu,  

3. pismo od Wojewody Mazowieckiego znak BOIN-I.414.1715.2024 z dnia 23.10.2024  

r. data wpływu do Rady Miejskiej 31.10.2024 r.dot. analizy oświadczeń majątkowych 

– załącznik nr 7 do protokołu. Ponadto Przewodniczący Rady Łukasz Koperski 

poinformował, że wyjaśnienie w sprawie swojego oświadczenia majątkowego przesłał 

do Wojewody Mazowieckiego, natomiast jest kompletnie zaskoczony tym faktem, 

ponieważ tytuły prawne w oświadczeniu majątkowym podał,  
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4. pismo Burmistrza Mszczonowa znak G.033.11.2024.RW z dnia 25.11.2024 r. w 

sprawie przekazania opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Żyrardowie w zakresie 

wykonywania prac przez skazanych – załącznik nr 8 do protokołu,   

5. pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Żyrardowie znak sprawy 

1446SKA.0142.4.TS.454.2024.EB z dnia 29.10.2024 r. dot. analizy oświadczeń 

majątkowych Burmistrza Mszczonowa, Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Mszczonowie oraz Wojewodę Mazowieckiego – załącznik nr 9 do protokołu.   

Na zakończenie swojej wypowiedzi Przewodniczący Rady Łukasz Koperski poinformował, 

że sesja grudniowa zaplanowana jest na dzień 18.12.2024 na godz. 9:00. Propozycja jest taka, 

aby 11.12.2024 r. o godz. 9:00 zaplanować wspólne posiedzenie komisji ze względu, iż 

będzie przedstawiany budżet Gminy na 2025 rok.   16. Zakończenie obrad.  

  

Zakończenia obrad X Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie dokonał Przewodniczący Rady 

Łukasz Koperski, który podziękował wszystkim za uczestnictwo w obradach.   

  

Uwagi do protokołu: 

„Burmistrz Mszczonowa prostuje swoją  wypowiedz zawartą w Wolnych wnioskach w 

sprawie magazynu energii  i informuje że ze względu na przepisy prawa nie jest możliwy 

zwrot kosztów poniesionych przez mieszkańców wnioskujących o dofinansowanie” 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mszczonowie  

Łukasz Koperski   

   

  

Przygotował(a): Marta Strzelecka  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl   


